
 

 

RESTRICTED 

Referat fra Bestyrelsesmødet den 12.01.17 

 

Referat: 

 

1 Nyt fra formanden: 

Der behandles p.t. en affalds - sorteringsordning i Ballerup kommune. Meget kort høringsfrist, 

kommunalbestyrelsen behandler på bagrund af Skovlunde erfaringerne. 

 

2. Fastelavn holdes i år den 26.02 - Erik udarbejder invitation med svarfrist 5.2, - Lars printer og Lars' børn 

uddeler. - evaluerings og planlægningsmøde i uge 6 (8.2 hos Ove) 

 

3. Indkaldelse til Generalforsamling, som finder sted 15.03 kl. 19.00 i Østerhøjskolens kantine. (Rune har 

booket :o)) Erik udarbejder, og indsætter vejl. om kontingent indbetaling på bagsiden som sidste år. - Lars 

Printer og Lars' børn uddeler, sammen med Fastelavns invitationen.Svarfrist for forslag til 

generalforsamlingen er 5.2.2017 Bestyrelsen vil igen i år foreslå at afsætte 4.000,- kr til en sommerfest, selv 

om der ikke kunne skaffes deltagere nok sidste år. 

 

Dagsorden skal udsendes, sammen med regnskabet senest den 22.02 (Rune printer og udsender) 

 

4. Regnskabet blev gennemgået, og resultatet viste et mindre underskud, men inden for budgettet. Vi har 

købt skilte og det kostede en del penge.Bestyrelsen godkendte regnskabet, som nu sendes til revisorerne. 

Bestyrelsen underskrev et antal dokumenter til banken, på baggrund af at vi nu har fået CVR nr. hvilket var 

et krav fra Banken. 

 

5. Eventuelt   

Jonstruplejren lukker! - I Ballerup bladet uge 1, fremgår det at Jonstruplejren lukker, og at der er forslag om 

at området skal udbydes til en interesseret investor, som måske kan/vil bygge boliger på området. En 

konsekvens kan jo være at få åbnet op til området ind mod skoven. (hegn pilles ned) 

 

Tak til vores trofaste suppleant Lars, som nu forlader foreningen, da familien flytter. - Held og lykke det nye 

sted :o) 

 

For referat 

Kim 


